
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.43.1.2020 

Protokół Nr 101/2020  

z posiedzenia Zarządu Powiatu  

które odbyło się w dniu 12 listopada 2020 roku  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli  

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:08 zakończenie o godz. 12:30 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Grzegorz Idec 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone:  

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczyła 

Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech) 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

- Kierownik Referatu PTZ Katarzyna Wieprzęć (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczył 

Podinspektor ds. Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski) 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia  projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z 



dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i 

kierowników powiatowych urzędów prac.  

4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 

instalacji oświetlenia awaryjnego i ewakuacyjnego oraz montaż drzwi przeciwpożarowych w 

budynku Domu Dziecka w Stalowej Woli.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

czynszu w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie: przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i Powiatu Niżańskiego”.  

7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021-2035.  

10. Przyjęcie protokołu 100/2020 z dnia 05 listopada 2020 r..  

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 101. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4,   

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

 



Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia  projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z 

dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i 

kierowników powiatowych urzędów prac.  

Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech 

poinformowała, że PCPR w Stalowej Woli dokonuje przesunięć pomiędzy zadaniami w planie 

finansowym dotyczącym środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  z 

uwagi na fakt, że PUP w Stalowej Woli proponuje przekazanie PCPR w Stalowej Woli kwoty z 

oszczędności w wysokości 110 000,00 zł. PCPR w Stalowej Woli zwraca się do Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego z prośbą o dokonanie zmian w planie podziału limitu środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego na 

realizację zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób niepełnosprawnych w 2020 r.. Propozycje 

zmian w planie rzeczowo finansowym na 2020 r. wynikają z oszczędności między poszczególnymi 

zadaniami w zakresie rehabilitacji społecznej i w szczególności dotyczą rezygnacji wnioskodawców z 

przyznania dofinansowań do uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych oraz z oszczędności w 

wysokości        110 000.00 zł wykazanych w piśmie PUP w Stalowej Woli z dnia 09 listopada 2020 r., w 

którym PUP w Stalowej Woli zwraca się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego z prośbą o rozważenie 

zmian w planie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, 

przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadań z zakresu aktywizacji zawodowej osób 

niepełnosprawnych w 2020 roku. PUP w Stalowej Woli w wyżej wspomnianym piśmie z dnia 09 

listopada 2020 r. oznajmia, że oszczędności w wysokości 110 000,00 zł mogłyby zostać wykorzystane 

na realizację zadań związanych z rehabilitacją społeczną osób niepełnosprawnych.  Kierownik Działu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech poinformowała, że po   

dokonaniu proponowanego przez PUP w Stalowej Woli w wyżej wspomnianym piśmie z dnia 09 

listopada 2020 r. zmniejszenia aktualnego limitu środków PFRON przeznaczonych na rehabilitację 

zawodową osób niepełnosprawnych o kwotę 110 000,00 zł i przeznaczeniu tej kwoty na rehabilitację 

społeczną limit środków PFRON przeznaczonych na rehabilitację zawodową osób niepełnosprawnych 

wynosił będzie 490 000,00 zł. Ponadto Pani Janina Czech poinformowała, że limit środków PFRON 

przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób 

niepełnosprawnych w 2020 r. po dokonaniu zmian w planie podziału limitu środków PFRON 

przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego na realizację zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób 

niepełnosprawnych w 2020 r. o dokonanie których PCPR w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą do 

Zarządu Powiatu Stalowowolskiego wynosił będzie 3 504 800,00 zł. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 



zapytała Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janinę Czech 

o to, czy osoba, która składa wniosek o dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych musi 

dołączyć do wniosku stosowne faktury i zawrzeć we wniosku wszystkie informacje dotyczące  

potrzebnych jej udogodnień? Pani Janina Czech odpowiedziała, że kiedy PCPR w Stalowej Woli 

przyznaje osobie niepełnosprawnej dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, to za 

każdym razem wymaga, aby osoby niepełnosprawne zadeklarowały potwierdzenie przyjęcia środków 

finansowych i potwierdzenie stanu faktycznego danej oferty. Pani Janina Czech powiedziała ponadto, 

że PCPR w Stalowej Woli musi rozpatrzyć wniosek o dofinansowanie  likwidacji barier 

architektonicznych w terminie nie dłuższym niż miesiąc czasu. Dodała, że jeżeli kwota na  

dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych zostanie przyznana do danej oferty, PCPR wysyła 

pismo w celu potwierdzenia przez daną osobę przyjęcia przyznanego dofinansowania oraz w celu 

potwierdzenia, że dana oferta jest aktualna. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że osoba 

niepełnosprawna, która chce uzyskać dofinansowanie  likwidacji barier architektonicznych powinna 

oszacować zakres kosztów inwestycji związanej z likwidacją barier architektonicznych, a PCPR 

powinien dopłacać w stosunku procentowym do tych kosztów. Dodał, że nie ma sensu, aby 

sporządzany był dokładny kosztorys inwestycji związanej z likwidacją  barier architektonicznych. 

Następnie Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy PCPR w Stalowej Woli bierze pod uwagę zwiększenie 

procentowo dofinansowania do inwestycji związanych z likwidacją barier architektonicznych lub 

dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny? Kierownik Działu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech odpowiedziała, że PCPR w Stalowej Woli 

bierze pod uwagę  zwiększenie procentowo dofinansowania do inwestycji związanych z likwidacją 

barier architektonicznych oraz dofinansowania zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny. Starosta Janusz 

Zarzeczny wyraził wolę, aby środki PFRON przyznane dla Powiatu Stalowowolskiego na realizację 

zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób niepełnosprawnych w 2020 r. zostały spożytkowane.  

Pani Janina Czech oznajmiła, że plan podziału limitu środków PFRON przyznanych dla Powiatu 

Stalowowolskiego na realizację zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób niepełnosprawnych w 

2020 r. został wyczerpany, jednakże PUP w Stalowej Woli zaproponował przekazanie PCPR w Stalowej 

Woli kwoty z oszczędności w wysokości 110 000,00 zł. Później Pani Janina Czech stwierdziła, że być 

może PCPR w Stalowej Woli uda się spożytkować środki PFRON przyznane dla Powiatu 

Stalowowolskiego na realizację zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób niepełnosprawnych w 

2020 r., które w planie podziału limitu środków PFRON przyznanych dla Powiatu Stalowowolskiego 

na realizację zadań z zakresu aktywizacji społecznej osób niepełnosprawnych w 2020 r. zostały 

przydzielone na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i 

technicznych w związku z indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych oraz na 

dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4,   przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/671/2020 w sprawie przyjęcia  projektu uchwały Rady Powiatu 



Stalowowolskiego zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu 

Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i 

społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: starostów, powiatowych centrów 

pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów prac. 

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie 

instalacji oświetlenia awaryjnego i ewakuacyjnego oraz montaż drzwi przeciwpożarowych w 

budynku Domu Dziecka w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że p.o. Dyrektor Domu Dziecka w Stalowej Woli 

zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykonanie instalacji oświetlenia 

awaryjnego i ewakuacyjnego oraz montaż drzwi (1 szt.) przeciwpożarowych w budynku Domu 

Dziecka w Stalowej Woli przy ul. Podleśnej 6. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała również, że 

w/w inwestycja jest niezbędna w celu spełnienia wymogów dotyczących ochrony i bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego oraz uzyskania pozytywnej opinii Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 

Poinformowała także, iż pozytywna opinia dotycząca warunków bezpieczeństwa przeciwpożarowego 

stanowi załącznik do wniosku do Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego o zmianę decyzji 

zezwalającej na prowadzenie placówki w zakresie regulaminowej liczby wychowanków oraz jej 

nazwy. Zgodnie z ustawą o Wspieraniu Rodziny i Systemie Pieczy Zastępczej z dnia 9 czerwca 2011 r. 

od 1 stycznia 2021 r. w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu socjalizacyjnego można umieścić 

w tym samym czasie łącznie nie więcej niż 14 dzieci. Ponadto Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

oznajmiła, że Dom Dziecka w Stalowej Woli do tej pory nie był wyposażony w instalacje oświetlenia 

awaryjnego i ewakuacyjnego. Pani Naczelnik Alicja Mach poinformowała również, że p.o. Dyrektor 

Domu Dziecka w Stalowej Woli informuje, że w budżecie placówki ma zabezpieczone środki 

finansowe. Pani Naczelnik Alicja Mach dodała, że orientacyjna kwota całej inwestycji wyniesie ok. 20 

000 zł brutto. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała Starostę Janusza Zarzecznego, czy personel i 

mieszkańcy Domu Dziecka w Stalowej Woli całkowicie przestaną użytkować pierwsze piętro budynku, 

w którym mieści się placówka? Starosta Janusz Zarzeczny odpowiedział, że pracownicy Domu Dziecka 

w Stalowej Woli zamierzają użytkować część pierwszego piętra, lecz 300 metrów kwadratowych 

powierzchni na tym piętrze zostało wydzielone na wypadek, gdyby miało tam zostać umiejscowione 

nowe przedszkole. Następnie Pan Starosta oznajmił, że umiejscowienie na pierwszym piętrze budynku 

Domu Dziecka w Stalowej Woli nowego przedszkola byłoby możliwe, a budynek spełnia warunki, aby 

funkcjonowało w nim przedszkole, jednakże może okazać się, że omawiany budynek nie będzie 

spełniał wymogów bezpieczeństwa związanych z ewakuacją budynku. Później pomiędzy uczestnikami 

posiedzenia wywiązała się dyskusja dotycząca planów utworzenia w budynku Domu Dziecka w 

Stalowej Woli przedszkola. Po zakończeniu dyskusji Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 4,   przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  



Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/672/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie instalacji 

oświetlenia awaryjnego i ewakuacyjnego oraz montaż drzwi przeciwpożarowych w budynku Domu 

Dziecka w Stalowej Woli.  

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z 

czynszu w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących w 

Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na zwolnienie z czynszu 

następujących najemców: 

- firmy Rin Serwis wynajmującej część korytarza o powierzchni 1 m2 w celu instalacji kserokopiarki 

oraz prowadzenia usług ksero dla młodzieży, 

- firmy Busport wynajmującej część powierzchni korytarza szkolnego o pow. 1 m2 pod automat do 

sprzedaży przekąsek i napojów gorących, 

- osoby wynajmującej pomieszczenie użytkowe o pow. 68,11 m2 w celu prowadzenia sklepiku 

szkolnego. 

Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła, że najemcy zwrócili się do Dyrektora z wnioskami o zwolnienie 

z czynszu z uwagi na nieprowadzenie swojej działalności w okresie zawieszenia zajęć w szkole, z 

powodu stanu epidemiologicznego. Pani Naczelnik Alicja Mach oznajmiła również, że w/w podmioty w 

okresie zawieszenia zajęć dydaktycznych nie korzystają z energii elektrycznej. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4,   przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/673/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zwolnienie z czynszu 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie: przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i Powiatu Niżańskiego”.  

Podinspektor ds. Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski oznajmił, że Powiat 

Stalowowolski jako organizator publicznego transportu zbiorowego ma przyjęty akt prawa 

miejscowego, jakim jest „Plan zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla 

Powiatu Stalowowolskiego i Powiatu Niżańskiego”. Poinformował również, że w wyżej wymienionym 

akcie prawa miejscowego nie są ujęte linie komunikacyjne obejmujące swym przebiegiem obszar 

Gminy Zaleszany. Pan Piotr Dąbrowski poinformował, że Gmina Zaleszany zgłosiła zainteresowanie w 

sprawie rozpoczęcia od 2021 r. przez Powiat Stalowowolski organizacji przewozów powiatowych o 

charakterze użyteczności publicznej obejmujących swym przebiegiem teren tej Gminy. Poinformował 

również, że Gmina Zaleszany podjęła się już zmiany porozumienia z Gminą Stalowa Wola, które 

ograniczało Powiatowi Stalowowolskiemu możliwość wjazdu na teren Gminy Zaleszany. Podinspektor 

ds. Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski poinformował ponadto, że z uwagi na 

zgłoszone przez Gminę Zaleszany zainteresowanie w sprawie rozpoczęcia od 2021 r. przez Powiat 



Stalowowolski organizacji przewozów powiatowych o charakterze użyteczności publicznej 

obejmujących swym przebiegiem teren tej Gminy, Powiat Stalowowolski opracował nowe linie 

komunikacyjne o charakterze użyteczności publicznej zabezpieczające potrzeby przewozowe 

mieszkańców tego obszaru. Dodał, że aby możliwe było ich realizowanie, konieczne jest ich ujęcie w 

„Planie zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego 

i Powiatu Niżańskiego” poprzez przeprowadzenie procedury jego aktualizacji. Podinspektor ds. 

Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski poinformował, że aktualizacja „Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i 

Powiatu Niżańskiego” obejmuje: 

- dodanie w rozdziale 3 pkt 3.2 w Wykazie linii komunikacyjnych o charakterze użyteczności 

publicznej w wariancie podstawowym 4 nowych linii komunikacyjnych o nr 1001, 1002, 1003, 

1004; 

- uzupełnienie o 4 nowe linie komunikacyjne o nr 1001, 1002, 1003, 1004 sieci komunikacyjnej 

określonej graficznie w rozdziale 12.  

Pan Piotr Dąbrowski poinformował również, że trasy 4 nowych linii komunikacyjnych o nr 1001, 

1002, 1003, 1004 przebiegać mają następująco: 

 linii nr 1001 - Stalowa Wola – Agatówka – Pilchów – Agatówka - Turbia – Wólka Turebska – 

Majdan Zbydniowski – Dzierdziówka – Skowierzyn – Zaleszany – Kępie Zaleszańskie – Kotowa 

Wola – Zbydniów – Zaleszany – Motycze Szlacheckie,  

 linii nr 1002 - Stalowa Wola – Agatówka – Turbia – Wólka Turebska – Majdan Zbydniowski – 

Dzierdziówka – Skowierzyn – Zaleszany – Motycze Szlacheckie, 

 linii nr 1003 - Stalowa Wola – Agatówka – Pilchów – Agatówka - Turbia – Zbydniów – 

Zaleszany – Motycze Szlacheckie,  

 linii nr 1004 - Stalowa Wola – Agatówka – Pilchów – Agatówka - Turbia – Zbydniów – Kotowa 

Wola – Kępie Zaleszańskie – Zaleszany – Motycze Szlacheckie.  

Podinspektor ds. Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski oznajmił, że w okresie od dnia 

15.10.2020 r. do dnia 05.11.2020 r. projekt aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i Powiatu Niżańskiego” został poddany 

obowiązkowym co najmniej 21-dniowym konsultacjom społecznym. Pan Piotr Dąbrowski oznajmił 

ponadto, że zgodnie z przepisami dotyczącymi publicznego transportu zbiorowego, informacja o 

rozpoczęciu konsultacji społecznych została podana do publicznej wiadomości poprzez: 

- opublikowanie informacji w lokalnej prasie, tj. w tygodniku „SZTAFETA” w dniu 15.10.2020 r.; 

- opublikowanie ogłoszenia na stronie BIP Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli w dniu 

15.10.2020 r.; 

- opublikowanie ogłoszenia na tablicy ogłoszeń Starostwa Powiatowego w Stalowej Woli w dniu 

15.10.2020 r. 

Pan Piotr Dąbrowski oznajmił także, że w trakcie konsultacji nie wpłynęły żadne uwagi i propozycje 



zmian. Podinspektor ds. Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski poinformował również, 

że w związku z przepisami dotyczącymi publicznego transportu zbiorowego Starosta ma obowiązek 

przedłożenia Radzie Powiatu do uchwalenia projekt planu transportowego, w tym przypadku jego 

aktualizację. Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że uzyskał informację, że Gmina Harasiuki  również 

jest zainteresowana tworzeniem nowych linii komunikacyjnych. Następnie Pan Starosta zapytał, czy 

„Plan zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i 

Powiatu Niżańskiego” będzie musiał zostać zaktualizowany po raz drugi w związku z tym, że Gmina 

Harasiuki  również jest zainteresowana tworzeniem nowych linii komunikacyjnych? Podinspektor ds. 

Publicznego Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski odpowiedział, że aktualizowanie po raz drugi 

„Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i 

Powiatu Niżańskiego” nie będzie potrzebne, gdyż linie komunikacyjne przebiegające w kierunku 

Gminy Harasiuki są już utworzone. Dodał, że są to linie nr 111, 112 i 113 i że są one przewidziane w 

planie transportowym. Następnie Pan Piotr Dąbrowski powiedział, że ponowne aktualizowanie „Planu 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i 

Powiatu Niżańskiego” byłoby potrzebne, gdyby Gmina Harasiuki chciała dokonać zmiany przebiegu 

linii komunikacyjnych nr 111, 112 i 113 przebiegających w kierunku Gminy Harasiuki. Starosta Janusz 

Zarzeczny powiedział, że otrzymał informację, że Wójt Gminy Harasiuki jest zainteresowany 

tworzeniem nowych linii komunikacyjnych, gdyż ma swój własny transport, który dowozi m.in. dzieci 

do szkół, lecz chciałby się wycofać z zapewniania tego transportu. Podinspektor ds. Publicznego 

Transportu Zbiorowego Piotr Dąbrowski powiedział, że Referat PTZ jest otwarty na rozmowy z Gminą 

Harasiuki. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa oznajmiła, że Gmina Zaklików poinformowała, że w 

bieżącym roku udzieli Powiatowi Stalowowolskiemu pomocy finansowej oraz wprowadzi pomoc 

finansową dla Powiatu Stalowowolskiego do budżetu na przyszły rok. Starosta Janusz Zarzeczny 

oznajmił, że odbył rozmowę z posłem Rafałem Weberem, podczas której poseł Rafał Weber 

poinformował Pana Starostę, że w przyszłym roku będzie istnieć możliwość  uczestnictwa w 

programach związanych ze środkami z Unii Europejskiej na wymianę taboru. Pan Starosta dodał, że 

Powiat Stalowowolski będzie ubiegał się o środki z Unii Europejskiej na wymianę taboru w ramach 

wyżej wspomnianych programów. Następnie Pan Starosta stwierdził, że gdyby Powiatowi 

Stalowowolskiemu udało się otrzymać w ramach programu Unii Europejskiej związanego z 

ograniczaniem emisji spalin środki finansowe na wymianę taboru w PKS w Stalowej Woli S.A. sytuacja 

tej spółki uległaby znacznemu polepszeniu.  Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że sytuacja 

transportu zbiorowego w przyszłości może ulec poprawie. Następnie Pan Starosta zarządził 

głosowanie. Głosy: za – 4,   przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/674/2020 w sprawie: przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie aktualizacji „Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla Powiatu Stalowowolskiego i Powiatu Niżańskiego ”.  

 



Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2020 rok. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać jakieś pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4,   przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/675/2020 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok.  

Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 

2021 rok. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził pozytywną opinię na temat przedstawionego przez Panią 

Skarbnik projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok. Przewodniczący 

Zarządu Powiatu Janusz Zarzeczny powierzył prowadzenie posiedzenia Wicestaroście Mariuszowi 

Sołtysowi, po czym opuścił posiedzenie. Wicestarosta Mariusz Sołtys zadał pytanie dotyczące 

dofinansowania budowy placu zabaw przy Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Ośrodku 

Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. Skarbnik Powiatu odpowiedziała, że Niepubliczny Zakład 

Opieki Zdrowotnej Ośrodek Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych jest prowadzony przez 

Stowarzyszenie Na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „Szansa” w Stalowej Woli. Następnie 

Pani Skarbnik poinformowała, że Prezes Zarządu Stowarzyszenia Na Rzecz Dzieci i Młodzieży 

Niepełnosprawnej „Szansa” w Stalowej Woli Maria Kasprowicz w bieżącym roku złożyła wniosek w 

sprawie dofinansowania budowy placu zabaw przy Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. Pani Skarbnik poinformowała również, że jest to 

temat, który po raz kolejny wraca jako wniosek do budżetu. Dodała, że w ubiegłym roku rodzice dzieci 

niepełnosprawnych będących wychowankami Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka 

Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych spotkali się ze Starostą Januszem Zarzecznym i zwrócili się do 

niego z prośbą o dofinansowanie budowy placu zabaw przy Niepublicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. Następnie Pani Skarbnik poinformowała, 

że Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Ośrodek Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych ma 

możliwość uzyskania 50% dofinansowania z PFRON na budowę placu zabaw przy Niepublicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. Pani Skarbnik 

poinformowała również, że Dyrektor Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka 

Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych będzie starać się, aby połowę wyżej wspomnianej kwoty 50% 

dofinansowania z PFRON na budowę placu zabaw przy Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych przyznała Gmina Stalowa Wola, lecz na etapie 

projektu budżetu Gminy Stalowa Wola kwota ta w wysokości 88 000 zł nie została zadeklarowana, w 



związku z czym Pani Skarbnik, aby umożliwić Dyrektor Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

Ośrodka Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych wskazanie drugiej części finansowania budowy placu 

zabaw przy zarządzanej przez nią placówce i złożenie do końca listopada odpowiedniego wniosku do 

PFRON, wprowadziła do projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok całą 

kwotę 176 000 zł jako 50% wartości kosztów budowy placu zabaw przy Niepublicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. Następnie Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa oznajmiła, że jeśli Gmina Stalowa Wola przyzna kwotę w wysokości 88 000 zł, 

stanowiącą połowę kwoty 50% dofinansowania z PFRON na budowę placu zabaw przy Niepublicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych, Powiat Stalowowolski 

zmniejszy wartość dotacji na pokrycie 50% kosztów budowy placu zabaw przy Niepublicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej Ośrodku Rehabilitacji Dzieci Niepełnosprawnych. Pani Skarbnik ponadto 

poinformowała, że Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Ośrodek Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych otrzymuje od Powiatu Stalowowolskiego ponad 1,5 miliona złotych z subwencji 

oświatowej. Dodała, że w Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Ośrodku Rehabilitacji Dzieci 

Niepełnosprawnych realizowane jest wczesne wspomaganie, aktualnie dla 62 dzieci, a część dzieci 

realizuje obowiązek szkolny i obowiązek nauki. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy dotacja w 

wysokości 360 000 zł dla Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SP ZOZ w Stalowej Woli na 

dofinansowanie systemu oddymiania znajduje się poza środkami z tytułu opłat i kar? Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że nie, a środki z tytułu opłat i kar stanowią źródło dotacji w 

wysokości 360 000 zł dla Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SP ZOZ w Stalowej Woli na 

dofinansowanie systemu oddymiania. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, dla kogo ma zostać 

zakupiony skokochron za kwotę 15 000 zł? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że 

skokochron ma zostać zakupiony dla strażaków z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Stalowej Woli. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy zadania dotyczące edukacji ekologicznej 

związane z zakupem materiałów i wyposażenia oraz zakupem nagród na konkursy i zadania dotyczące 

edukacji ekologicznej związane z zakupem usług transportowych (w uzasadnieniu i materiałach 

informacyjnych do projektu uchwały budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na rok 2021 w osobnych 

paragrafach umieszczone zostały zadania dotyczące edukacji ekologicznej związane z zakupem 

materiałów i wyposażenia oraz zakupem nagród na konkursy - § 4210 i zadania dotyczące edukacji 

ekologicznej związane z zakupem usług transportowych - § 4300) na które zaplanowano wydatki 

bieżące na kwotę ogółem 180 000 zł z tytułu opłat i kar zazębiają się ze sobą? Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że tak. Pan Wicestarosta zapytał, czemu wyżej wymienione zadania 

dotyczące edukacji ekologicznej zostały umieszczone w dwóch osobnych paragrafach? Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Kulpa wyjaśniła, że zadania te zostały umieszczone w dwóch osobnych paragrafach, 

gdyż zadania umieszczone w § 4210  dotyczą edukacji ekologicznej i są związane z zakupem 

materiałów (zakup nagród na konkursy; program „Drzewko za makulaturę” VIII edycja; zakup 

wyposażenia dla powiatowej społecznej straży rybackiej), a zadania umieszczone w § 4300 dotyczą 



edukacji ekologicznej i są związane z zakupem usług (dofinansowanie wyjazdu dzieci i młodzieży - 

zakup usług transportowych i innych usług; VII Forum Pszczelarskie: wyjazd studyjny,  konferencja 

poświęcona ochronie pszczół, kiermasz  produktów pszczelich; kampania  edukacyjna na rzecz 

ochrony powietrza na terenie powiatu stalowowolskiego - audycje radiowe i telewizyjne; I konferencja 

„Łowiectwo a zarządzanie środowiskiem”; sporządzenie uproszczonych planów urządzenia lasu). 

Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli jest 14,5 etatu 

wakatu? Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że tak. Sekretarz Powiatu Helena Krasoń i 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa wyjaśniły, że przewiduje się zatrudnienie w Starostwie Powiatowym 

w Stalowej Woli na wakatach, których ilość wynosi 14,5 etatu Pracowników I stopnia wykonujących 

zadania w ramach prac interwencyjnych. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał uczestników 

posiedzenia, czy chcieliby jeszcze zadać jakieś pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 3,   przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/ 676 /2020 w sprawie przedłożenia projektu uchwały 

budżetowej Powiatu Stalowowolskiego na 2021 rok.  

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przedstawienia projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021-

2035.  

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021-2035. Pani Skarbnik zwróciła uwagę na przedsięwzięcie pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1018R Agatówka- Stalowa Wola, ul. Ogrodowa - rozwój 

gospodarczy regionu i poprawa bezpieczeństwa”, którego okres realizacji ma obejmować lata 2019-

2022 i które zostało uwzględnione w Wykazie przedsięwzięć do WPF. Pani Skarbnik dodała, że 

mieszkańcy Agatówki wyrazili niezadowolenie z powodu nieukończenia przebudowy drogi 

powiatowej Nr 1018R Agatówka- Stalowa Wola, ul. Ogrodowa. Pani Skarbnik powiedziała, że 

uwzględniła wyżej wymienione przedsięwzięcie w ramach Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Stalowowolskiego na lata 2021-2035. Następnie Pani Skarbnik zasugerowała, aby wyżej wymienione 

przedsięwzięcie zostało ukończone, jeśli pojawią się ku temu możliwości. Skarbnik Powiatu Elżbieta 

Kulpa oznajmiła, że kwota zadłużenia Powiatu Stalowowolskiego przekroczyła już 40 000 000 złotych. 

Później Pani Skarbnik oznajmiła, że projekt pn. „Podkarpacki System Informacji Przestrzennej (PSIP)” 

w przyszłym roku zostanie całkowicie zakończony. Dodała, że koszt realizacji tego zadania jest bardzo 

wysoki, a realizacja zadania jest opóźniona. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał uczestników 

posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania dotyczące przedstawionych przez Panią Skarbnik informacji? 

Żadne pytania nie zostały zadane. Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 101/677/2020 w sprawie przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2021 – 2035.  



Ad. 10. Przyjęcie protokołu 100/2020 z dnia 05 listopada 2020 r..  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu 100/2020 z dnia 05 

listopada 2020 r.. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 100/2020 z dnia 05 listopada 2020 r. został przyjęty.  

Ad. 11. Wolne wnioski.  

Żadne wolne wnioski nie zostały zgłoszone. 

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

    (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


